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Na co se můžete těšit?

Skákací hrad a soutěže pro děti, malování na obličej, maskot Krtka

Pestrý program pro seniory, paměťové hry, Tombola o ceny, Sportování pro všechny 
generace, Lekce jógy a crossfit, Fotbálek

Pivo, limo, klobásky a jiné dobroty



Milí sousedé,

léto se nám nezadržitelně blíží 
a s ním i čas dovolených a odpočin-
ku u vody nebo na zahrádkách. I děti 
už brzy čekají zasloužené letní 
prázdniny, a tak jsme si pro vás 
připravili rodinné odpoledne plné 
her a zábavy pro všechny generace, 
kde právě prázdniny společně 
přivítáme. 

Těšit se tentokrát můžete nejen na 
skvělé občerstvení, ale i lekce jógy 
nebo cross�t zdarma, soutěže pro 
děti, skákací hrady, pro starší gene-
race pak měření tlaku, paměťové hry 
nebo tombolu! Program bude 
opravdu pestrý, tak určitě přijďte - 

těšíme se na vás ve středu 21. června 
před Komunitním centrem Matky 
Terezy. 

Přestože už nicméně některé květ-
nové dny léto svou vysokou teplo-
tou a úporným sluníčkem připomí-
naly, s kolegy z hnutí ANO jsme 
rozhodně neodpočívali. V květnu 
totiž v Praze 11 proběhla celá řadu 
důležitých změn, o kterých si 
můžete přečíst právě v tomto čísle 
našeho časopisu.

Přeji vám pohodové první letní dny!

Váš Ondřej Prokop,
zastupitel Prahy 11 a předseda 
hnutí ANO v Praze

CHCETE ČASOPIS JIŽNÍ MĚSTO ŽĲE DOSTÁVAT KAŽDÝ MĚSÍC E-MAILEM? 
NAPIŠTE NÁM NA:    INFO@JIZNIMESTOZĲE.CZ

PODRAZY A VELETOČE PROLHANÉ RADY
Jižní Město je v posledním třičtvrtě roce svědkem 
nebývalých událostí. Od chvíle, kdy se vedení měst-
ské části chopila koalice pod vedením starostky 
Šárky Zdeňkové (HPP11), připomíná její počínání tak 
trochu tragikomedii… 

Začalo to už po ustavení nového vedení, kdy radní pro 
�nance Milaberský (HPP11) nedokázal zodpovědět 
dotazy na rozpočet městské části, protože mu sám 
nerozuměl. Skutečnou korunu tomu však nasadilo 
dubnové zasedání zastupitelstva, na němž bývalý sená-
tor a zastupitel Ladislav Kos (dříve HPP11) pomohl rozbít 
svou vlastní koalici tím, že hlasoval pro odvolání radního 
Dohnala (Piráti) pro neschopnost.

Jak se pak zachovala starostka Zdeňková? Pana Kosa 
nechala z partaje vyloučit a na jeho místo dosadila 
věrnou přítelkyni Schikorovou. Tím došlo ke zneplatnění 
celé koaliční smlouvy a Praha 11 tím pádem dodnes 

žádnou koalici nemá. Přesto se radní tváří, že je vše 
v pořádku, a přijímají rozhodnutí se zásadním dopadem 
na obyvatele městské části.

Koncem května například Rada schválila zvýšení nájem-
ného v městských bytech, kde bydlí jihoměstští učitelé, 
lékaři, policisté nebo hasiči. Jim všem se nájemné zvýší 
o nehorázných 50 %! Seniorům, zdravotně postiženým 
nebo matkám samoživitelkám se pak zvýší až o třetinu. 
A to v době ekonomické krize, kterou jsou tyto skupiny 
obyvatel nejvíce ohrožené! Podobnosti se dozvíte 
v článku Martina Horáka na následující straně. 

Hnutí ANO každopádně udělá v rámci svých možností 
vše pro to, aby podobné veletoče a další podrazy součas-
né Rady zarazilo, a bude nadále bojovat za skutečné 
zájmy našich spoluobčanů. Sledujte nás na sociálních 
sítích a sdílejte prosím tyto informace mezi své přátele, ať 
se o tom dozví co nejvíce lidí!

KDE?
KC ZAHRADA
MALENICKÁ 1748, 
PRAHA 11Zasedání zastupitelstva Prahy 11 můžete sledovat také online 

na webu www.praha11.cz ,  YouTube kanále či facebookové 
stránce městské části.

NELÍBÍ SE VÁM, JAK RADNÍ PRAHY 11 KAŠLOU NA OBČANY? 
PŘĲĎTE JE POHNAT K ODPOVĚDNOSTI! 

KDY?
8. ČERVNA OD 9:00

http://www.praha11.cz
mailto:info@jiznimestozije.cz
https://goo.gl/maps/M7UrT3Tu9xtiRNDH6


ZDRAŽENÍ NÁJEMNÉHO O POLOVINU?
ASOCIÁLNÍ RADNÍ SE NEŠTÍTÍ NIČEHO! 

+ 50 %! O tolik přesně zvedá Rada městské části 
Praha 11 svým rozhodnutím nájemné v bytech ve 
veřejném zájmu, ačkoli od poslední úpravy nájemné-
ho v listopadu 2019 se in�ace o 50 % nezvýšila ani 
náhodou. Zdražení tak tvrdě dopadne na učitele, 
policisty, hasiče, lékaře, zaměstnance Jihoměstské 
majetkové, Jihoměstské sociální a Úřadu MČ Praha 
11, kteří v těchto bytech bydlí.

A kolik je to přesně v řeči čísel? Nájemné se upravuje 
nejpozději k 18. 5. 2024 z částky 120,- Kč/m2 na 180,- 
Kč/m2. Současně Rada, mimo jiné, rozhodla o zvýšení 
nájmů v bezbariérových bytech (+ 33,3 %), bytech ze 
sociálních důvodů (+ 28,6 %) a bytech v domech 
s pečovatelskou službou (+ 26,7 %).

Navýšení nájemného o 60,- Kč/m2 v případě bytu ve 
veřejném zájmu o rozloze 65 m2 představuje měsíčně 
navíc částku 3 900,-Kč, což už s rozpočty jihoměstských 
rodin může opravdu pořádně zahýbat. A to se nebavíme 
o negativním vlivu na rodinné rozpočty v případě 
rostoucích cen dalších nákladů souvisejících s bydlením, 
tj. například tepla, vody nebo elektřiny…

MÍSTO VYSVĚTLENÍ OPĚT JEN MLČENÍ. 
STRKAJÍ RADNÍ HLAVU DO PÍSKU?

Jako politik, byť komunální, bych si nevzal na svědomí 
rozhodnutí, která by občany vědomě posílala do závis-
losti na sociálních dávkách. Zvláště v dnešní době 
nezkrocené in�ace, kterou máme jednu z nejhorších 
v Evropě, a s vidinou vládního úsporného balíčku, který 
udělá do rodinných rozpočtů další výrazný zářez.
Coby opoziční zastupitelé sice máme omezené možnosti, 
jak toto rozhodnutí zvrátit, nicméně na nejbližším 
jednání zastupitelstva Prahy 11 budeme chtít otevřít 
diskusi týkající se valorizace nájemného v městských 
bytech.

Smutné na tom celém navíc je, že s výjimkou radního pro 
�nance, který jako jediný z Rady s veřejností komunikuje, 
jde s kůží na trh a snaží se obhájit své rozhodnutí, zbytek 
radních mlčí, což se stává pro současnou Radu pomalu, 
ale jistě pravidlem. Očekával bych tiskové prohlášení, ve 
kterém Rada své rozhodnutí občanům vysvětlí, ale do 
doby psaní tohoto příspěvku jsem nic takového nezazna-
menal.

A ano, karty jsou v Praze 11 v tuto chvíli jasně rozdané. 
Hnutí ANO je v opozici, to je prostě fakt. Na druhou 
stranu si ale myslím, že Jižnímu Městu by prospělo, 
pokud by se některá rozhodnutí jdoucí za rámec volební-
ho období dělala v širší shodě zastupitelstva, napříč 
stranami a hnutími. Alespoň za pokus by to stálo.

Ing. Martin Horák, zastupitel Prahy 11 za hnutí ANO



KOALICE - NEKOALICE, RADNÍ - NERADNÍ

Koncem dubna byl na zasedání zastupitelstva Prahy 
11 odvolán z funkce radní pro majetek Jiří Dohnal 
(Piráti), a to pro svou nekompetentnost. Jak se však 
nyní ukazuje, i dál si na radního hraje - za peníze 
občanů Prahy 11. 

Musím přiznat, že si vážím pana Ing. Ladislava Kosa, který 
svým hlasem o odvolání Dohnala rozhodl a ukázal tak, že 
mu snad jako jedinému z Hnutí pro Prahu 11 šlo opravdu 
o plnění volebního programu. Chvíli se zdálo, že křehká 
koalice (Hnutí pro Prahu 11, Piráti, Praha 11 Sobě) 
s převahou jednoho hlasu nám tu vládla pouhé 4 měsíce. 
Nicméně na pana Kosa byl od té doby vyvíjen velký tlak, 
aby na svůj post zastupitele rezignoval, až byl členskou 
schůzí z HPP11 vyloučen.

I když mě to moc mrzí, nedivím se, že se nakonec pan 
Kos rozhodl zastupitelského mandátu vzdát a nebýt tak 
déle spojený s pochybným jednáním současné koalice. 
Dovolte mi citovat z jeho pro�lu na Facebooku: „Bohužel, 
udržení koalice se stalo hlavní prioritou radních za HPP11, 
programové priority a étos hnutí jimi byly pohřbeny.”

Ladislav Kos byl silnou osobností a spoluzakladatelem 
Hnutím pro Prahu 11: troufám si říct, že ho nikdo v hnutí 
nebude schopen nahradit, a tak pravděpodobně 
budeme sledovat pomalý konec tohoto politického 
subjektu. 

ZPACKANÁ SANDRA, NA KTEROU 
ANI DVA RADNÍ NESTAČÍ

Co ale bude s vedením Prahy 11? V současné době nikdo 
pořádně neví, zda koalice HPP 11, Pirátů a Praha 11 Sobě 
stále existuje, radní se však chovají, jako kdyby k žádné-
mu rozbití koaliční smlouvy nedošlo a vydávají jedno 
podivné rozhodnutí za druhým.  

Vedle nepochopitelného zdražení nájemného tak Rada 
naší městské části například pověřila odvolaného radní-
ho, v současné době řadového zastupitele Jiřího Dohna-
la, aby se za Prahu 11 účastnil jednání v záležitostech 
souvisejících s přístavbou ZŠ Květnového vítězství nebo 
rekonstrukcí bývalé ubytovny Sandra. Jde o tu samou 
Sandru, jejíž okolní obyvatelé nyní permanentně trpí 
hlukem techniky odsávající úlomky azbestu. Proč? Jak 
nám potvrdila společnost Hochtief, která má rekonstruk-
ci na starost, i Magistrát hl. m. Prahy, nepřetržitý provoz 

techniky zde má na svědomí právě Dohnal, který ji ještě 
coby radní povolil. 

Když už je ale pan Dohnal tak pracovitý, nechápu, proč je 
z peněz občanů placen i současný radní Kocourek (Piráti), 
který má bydlení v gesci? Vedení městské části tím 
zřejmě konečně přiznává, že radní Kocourek svou práci 
nezvládá, případně nemá důvěru svých kolegů z Rady. 
Je-li to skutečně tak, nezbývá, než se ptát, zda by místo 
téhle podivné šarády neměl být z Rady odvolán i pan 
Kocourek, místo abychom na jednu práci měli rovnou 
dva “šikuly” - a oba štědře placené z našich peněz.

Mgr. Jan Dohnálek, 
zastupitel Prahy 11 za hnutí ANO

STAROSTKA ZDEŇKOVÁ 
DĚLÁ Z JIŽNÍHO MĚSTA 

KOCOURKOV

mailto:prokop@anobudelip.cz


KOLIK BEROU RADNÍ 
PRAHY 11 ZA SVOU 

“PRÁCI” PRO OBČANY?
Zajímá vás, jakou odměnu radní za přehlížení rozbitých chodníků, ničení zeleně 
a nepořádek v ulicích dostávají? Dohromady jde o stovky tisíc! Napište jim a zeptejte 
se, proč na svou štědře placenou práci kašlou.

PhDr. Šárka ZDEŇKOVÁ (HPP 11)
starostka
územní rozvoj, bezpečnost
zdenkovas@praha11.cz 102 308 Kč

PhDr. Jan JAROŠ (PRAHA 11 SOBĚ)
místostarosta 
sociální věci a zdravotnictví
jarosj@praha11.cz 90 032 Kč

Mgr. Ivana HOVORKOVÁ (HPP 11)
místostarostka 
životní prostředí
hovorkovai@praha11.cz 90 032 Kč

Mgr. Zuzana BÖHMOVÁ (Piráti)
neuvolněná místostarostka 
sport a kultura, digitalizace
bohmovaz@praha11.cz 55 246 Kč

navíc přijmy ze školy, ve které učí (průměrný plat pedagoga v Praze: 45-50 tis. Kč)

Marek MILABERSKÝ (HPP 11)
uvolněný člen rady
�nance
milaberskym@praha11.cz 79 800 Kč

navíc pravděpodobně i příjmy ze živnosti, kterou dosud nepozastavil 

Bc. Libor VRKOČ (HPP 11)
uvolněný člen rady
doprava
vrkocl@praha11.cz 79 800 Kč

Bc. Michal VESELSKÝ (PRAHA 11 SOBĚ)
uvolněný člen rady
školství
veselskym@praha11.cz 79 800 Kč

Josef KOCOUREK (Piráti)
uvolněný člen rady
bydlení, otevřená radnice
kocourekj@praha11.cz 79 800 Kč

mailto:zdenkovas@praha11.cz
mailto:jarosj@praha11.cz
mailto:hovorkovai@praha11.cz
mailto:bohmovaz@praha11.cz
mailto:milaberskym@praha11.cz
mailto:vrkocl@praha11.cz
mailto:veselskym@praha11.cz
mailto:kocourekj@praha11.cz


CO SE DÍKY VÁM POVEDLO?

PÍTKO NA HÁJÍCH 
UŽ ZASE FUNGUJE!

Před nedávnem jsme dostali podnět, že pítko 
nedaleko Komunitního centra Matky Terezy 
na Hájích už léta nefunguje. Přesto, že se 
všechny strany současné koalice chlubily, jak 
na Jižní Město nainstalují nové vodní prvky, 
aby tu byl život v parných letních dnech 
o něco snesitelnější, skutek utek. Ale nevadí - 
opravu pítka jsme zařídili sami a teď už je plně 
funkční! 

SOUSEDSKÉ OKÉNKO
Chcete se podělit o zajímavý názor? Hledáte nové přátele? 
Máte na Jižním Městě kavárnu, truhlářství, lahůdky nebo jiný 
podnik a rádi byste na něj upozornili sousedy? Dejte nám 
o tom vědět! 
Příspěvky i inzeráty nám můžete posílat na e-mail info@jiznimestozije.cz, rádi je 

zveřejníme právě na této stránce. Uzávěrka je vždy 10 dní před koncem měsíce (pro prázdni-
nové číslo tedy 20. června).  

JIŽNÍ
MĚSTO

PŘIDEJTE SE DO SKUPINY

Chcete se o své podněty a nápady, jak zlepšit život na Jižním Městě, 
podělit s ostatními? Přidejte se do skupiny pro sousedy z Jižního Města.

Facebooková skupina je určena jak pro všechny obyvatele Prahy 11, tak 
pro zastupitele naší městské části. Můžete zde tím pádem přímo komu-
nikovat s politiky, kteří dokážou vaše nápady realizovat a podněty 
k nápravě vyřešit. 

POČMÁRANÉ ZDI TU 
NECHCEME!

Zeď u metra Opatov je bohužel častým terčem 
sprejerů. Před pár měsíci byla čerstvě natřena, 
nedávno ale znovu došlo k jejímu posprejová-
ní. Na základě podnětu od občana jsme rychle 
zařídili nápravu situace a nechali zeď vyčistit.

mailto:info@jiznimestozije.cz
https://www.facebook.com/groups/3374292836189345/


NOVINKY Z PRAHY
NEUDRŽITELNÁ A SKANDÁLNÍ SITUACE

V PRAŽSKÉM STŘEDNÍM ŠKOLSTVÍ

Chcete se o své podněty a nápady, jak zlepšit život na Jižním Městě, 
podělit s ostatními? Přidejte se do skupiny pro sousedy z Jižního Města.

Facebooková skupina je určena jak pro všechny obyvatele Prahy 11, tak 
pro zastupitele naší městské části. Můžete zde tím pádem přímo komu-
nikovat s politiky, kteří dokážou vaše nápady realizovat a podněty 
k nápravě vyřešit. 

Jistě jste v médiích zaznamenali, že pražské děti 
a jejich rodiče doslova zachvátila panika, pokud jde 
o výběr vhodné střední školy. Prý je to způsobeno 
„špatně“ nastavenými pravidly pro přijímání žáků, 
jak ale přiznává současný ministr školství Bek, kata-
strofální situaci v našem hlavním městě bude nako-
nec muset řešit i on.

Nalijme si čistého vína – Magistrát, potažmo odpovědní 
úředníci na odboru školství trestuhodně zanedbali rozvoj 
vzdělávací soustavy ve středním školství. Dopustili, aby 
výběr škol neodpovídal poptávce, současným trendům 
ani tomu základnímu: počtu dětí, které se na střední 
školu hlásí. Jak je jinak možné, že ve druhém kole 
přijímacího řízení nejsou zatím ani řádně otevřené 
učební obory, kapacity na odborných školách jsou 
minimální a na gymnázia, která dobírají průměrně 10 - 20 
žáků, se hlásí minimálně 400 dětí??

První kola přijímacích zkoušek na střední školy již máme 
dávno za sebou a dle informací z průzkumu situace na ZŠ 
se na vybranou střední školu nedostala téměř 1/3 
deváťáků! Jak vypadá situace v rámci druhého kola, jsem 
popsala výše.

Nějakou dobu bude ještě trvat, než se vše usadí, ale už 
teď je vysoce pravděpodobné, že některé děti nebudou 
mít kam nastoupit. Znám řadu rodičů, kteří situaci řeší 
tak, že jako Pražané hlásí své děti do škol v Hradci Králo-
vé nebo Kutné Hoře…

ÚŘEDNÍCI TRESTUHODNĚ ZASPALI

Jde o vizitku vedení odboru školství, jež několik let (více 
než dekádu) blokuje navyšování kapacit středních škol. 
Místo něj vede džihád proti soukromým zřizovatelům, 
kteří jediní mají schopnost současnou situaci zachránit. 
Teprve v posledním roce si vedení tohoto odboru 
spočítalo, co je čeká, takže na poslední chvíli začalo na 
nátlak tentokráte odpovědnějších politiků, než jsou oni 
sami, povolovat navyšování kapacit středních škol. 

Stalo se tak ale naprosto nevhodným způsobem, kdy se 
např. při středních odborných učilištích zřizují třídy 
gymnázia. Tím se snižuje celková kvalita poskytovaného 
středního vzdělávání, zejména toho všeobecného, 
maturitního, které by mělo tvořit naprostý základ 
a většinu vzdělávací nabídky, pokud chce metropole 
i v budoucnu obstát v konkurenci s ostatními významný-
mi evropskými aglomeracemi.

MÍSTO ŠKOLY ROK DOMA? 
OBROVSKÁ ZÁTĚŽ PRO RODINNÝ 
ROZPOČET

Můžeme se na to podívat i z jiného úhlu pohledu. Vedou-
cí odboru školství bude mít dle mého odhadu i s odmě-
nami průměrný měsíční příjem kolem 90 - 100 tisíc 
hrubého. Spolu s ní sedí na stejném odboru dalších 70 
úředníků s průměrným platem cca 55 tisíc hrubého. 
Jejich náplní práce a odpovědností je dle zákona zpraco-
vat a realizovat dlouhodobý záměr vzdělávání na území 
hl.m. Prahy, a to na základě předpokládaného demogra-
�ckého vývoje a vývoje na trhu práce. 

Magistrátní úředníci tak mají budovat strukturu vhod-
ných oborů, druhů a typů škol. V plnění tohoto úkolu za 
zmíněný plat však zcela pohořeli. Dopady jejich selhání 
na mladou generaci jsou přitom nedozírné. Pokud děti 
budou muset zůstat rok doma (v takhle nízkém věku mají 
velmi omezené možnosti uplatnění na trhu práce) 
a rodiče je budou muset živit, celé rodině se výrazně sníží 
životní standard. 

PODĚLTE SE S NÁMI O ZKUŠENOSTI!

Dětem se navíc o celý rok odloží střední produktivní věk, 
což pro rozpočet znamená roční ztrátu cca 0,5 milionu 
korun hrubého. Vynásobme to počtem všech dětí, které 
se nedostaly na střední školu nebo jen na naprosto 
nevyhovující obor, který budou tím pádem za rok měnit, 
a máme z toho slušný balík.

Milí rodiče, budeme moc rádi, když nám zkušenosti 
s přijímacím řízením vašich dětí na střední školy pošlete 
na e-mail info@jiznimestozije.cz, abychom si mohli 
udělat detailnější představu o situaci v hlavním městě. 
Slibujeme, že uděláme vše pro to, aby se nastupující 
mladá generace Pražanů nestala generací Ztracenou.

Mgr. Blanka Hrudková 
speciální pedagog a etoped, 
zastupitelka Prahy 11 za hnutí ANO

mailto:info@jiznimestozije.cz


Každé pondělí vydává Ondřej 
Prokop svůj pořad Čau Praho!, 
ve kterém shrnuje nejaktuálnější 
dění v Praze 11 i na hlavním 
městě. Pořad si můžete pustit 
na Facebooku, YouTube, 
Instagramu a také 
v audio verzi na 
p o d c a s t o v ý c h 
platformách, jako je 
Spotify, Apple nebo 
Google Podcasts. 

Více informací najdete na webu 
www.ondrejprokop.cz

NOVINKY Z PRAHY
PRAHA NEZACHRÁNILA JEDINOU POBOČKU ČESKÉ POŠTY, 

NAVÍC TRPÍ KATASTROFÁLNÍM NEDOSTATKEM MÍST 
PRO DĚTI NA ŠKOLÁCH

Když SPOLU, Piráti a STAN oznámili, že v Praze utvoří 
koalici na tzv. vládním půdorysu, znepokojilo nás to. 
Jen s nedůvěrou jsme koukali na to, jak koalici vytvá-
ří strany, které mají velice odlišné programy a jejichž 
členové se mezi sebou vzájemně nemají příliš v lásce. 
Zdálo se to od začátku jako spojení vynucené na sílu. 
Nyní, zhruba třičtvrtě roku po volbách, se ukazuje, že 
je to spojení skutečně nešťastné.

MAGISTRÁT PŘIPOMÍNÁ JEDEN 
VELKÝ CIRKUS

Květnové zastupitelstvo toho bylo důkazem. Samotné 
jednání v průběhu dne místy připomínalo cirkus nebo 
nějakou špatně řízenou estrádu. Opakovaně se porušo-
val jednací řád, zastupitelé nevěděli, o čem vlastně 
hlasují, hlasování se musela opakovat, všichni se dohado-
vali o předpisech a atmosféra v sále byla napjatá. Musím 
říct, že za celou dobu, co jsem v politice, jsem něco 
podobného asi nezažil. Obávám se, že je to pouze malá 
ukázka toho, jak koalice nyní řídí Prahu.

VLÁDNÍ PŮDORYS KOALICE SLIBO-
VANÉ VÝHODY NEPŘINESL

Jeden z hlavních argumentů pro vytvoření koalice na 
vládním půdorysu byl ten, že se prý v tomto složení bude 
snadněji vyjednávat s vládou České republiky. Tvrdili, že 
to přinese výhody pro Prahu při řešení problémů, 
u kterých je nutná určitá součinnost republikové vlády. 

O to víc nechápeme, jak je možné, že se koalici nepodaři-
lo vyjednat záchranu ani jedné jediné pobočky České 
pošty. V ostatních krajích se přitom místním zastupite-
lům podařilo vyjednat záchranu více než 20 poboček. Je 
to problém mimo jiné pro naše seniory, kteří využívají 
Českou poštu pro komunikaci s úřady, vyzvedávají si zde 
důchod a často i platí účty. Místo záchrany alespoň těch 
nejdůležitějších poboček jsme od primátora dostali 
nepřesvědčivé a nekonkrétní argumenty, proč minister-
stvo vnitra vlastně postupovalo správně. Vypadá to 
bohužel, že koalice na tento problém rezignovala. 

ROKY IGNOROVANÝ PROBLÉM SE 
STŘEDNÍMI ŠKOLAMI

Hnutí ANO poslední čtyři roky upozorňovalo na to, že se 
blíží demogra�cky nejsilnější ročníky a že na ně střední 
školy v Praze nejsou kapacitně připraveny. Je smutné, že 
nás bývalé vedení ignorovalo, a teď se opět musí město 
vypořádat s problémem, až když hoří. Povedlo se nám 
nicméně prosadit usnesení, které ukládá Radě hl. m. 

Prahy, aby ve spolupráci s městskými částmi, Minister-
stvem školství a Středočeským krajem tuto situaci 
urychleně řešila.

SLEDUJTE MĚ A DOSTÁVEJTE AKTU-
ÁLNÍ INFORMACE

Budu rád, když mě budete odebírat na sociálních sítích, 
kde vás budu dále informovat o vývoji zmíněných 
problémů a o dalších novinkách v Praze a na Jižním 
Městě. Publikuji aktuality každý den! V případě, že byste 
se mě chtěli na cokoliv zeptat, neváhejte mi napsat 
prostřednictvím Facebooku, Instagramu nebo e-mailu. 
Odpovídám vždy a všem.  

Ing. Ondřej Prokop 
zastupitel hl. m. Prahy a předseda hnutí ANO v Praze

http://www.ondrejprokop.cz
https://youtube.com/playlist?list=PLJq49kOeltR7RIppmNXl83tXtrucblV4F


Vyhrajte poukazy na nákup v Lidlu!

SOUTĚŽNÍ KVÍZ

Kolik toho vlastně víte 
o naší městské části?

Vyzkoušejte své znalosti v kvízu a vyhrajte 
poukazy na nákup v Lidlu! 

Pro zařazení do slosování o poukazy je 
potřeba poslat nám správné odpovědi na 
všechny tři otázky (každá otázka má pouze 
jednu správnou odpověď, nápovědu najdete 
v tomto čísle časopisu Jižní Město ŽIJE) na 
e-mail info@jiznimestozije.cz a do předmě-
tu uvést heslo „KVÍZ“. Pro usnadnění předání 
výhry vás zároveň prosíme o uvedení vašeho 
celého jména a telefonického kontaktu.

Ze správných odpovědí vylosujeme 5 výher-
ců, kteří získají poukaz na nákup v Lidlu 
v hodnotě 500 Kč. Soutěž probíhá do konce 
června, výherce budeme kontaktovat e-mai-
lem. 

Kdy se v Praze 11 odehraje letní akce 
Vítání prázdnin?   

1.

a) 15. července
b)  21. června
c)  8. srpna

Jak se jmenuje Facebooková skupina, kam 
můžete posílat své podněty na změnu nebo 
zlepšení života na Jižním Městě?

2.

a) Jedenáctka v rozkladu
b) Přežĳ
c)  Jižní Město Žĳe

Rada Prahy 11 rozhodla v květnu o zdražení 
nájemného v městských bytech ve veře-
jném zájmu. O kolik procent? 

3.

a) 1%
b)  50%
c)  500%

KVĚTEN NA JIŽŇÁKU OČIMA ONDRY PROKOPA

I přes smutné zprávy o počínání jihoměstské radnice přinesl květen na Jižňáku řadu hezkých zážitků a milých
setkání. Výběr z nich si pro vás ve fotokoláži připravil předseda hnutí ANO v Praze 11 Ondřej Prokop.

Běh Metropole vyhrál 

náš zastupitel Radek Šimon!
Zahajovali jsme Plavecko-běžecký pohár pro děti z Prahy 11.

Taky držíte tradici

prvomájového polibku?

Nemohlo chybět sousedské 
posezení u piva v restauraci 

U Krčáku se skělou atmosféroua spoustou podnětů.

mailto:info@jiznimestozije.cz



